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Protokół nr 7/2022 

z posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 28 grudnia 2022 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej  

Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie utworzenia 

jednostki organizacyjnej Powiatu Nowosądeckiego – Powiatowego Centrum Sportu w 

Marcinkowicach i nadania jej statutu. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI otworzył posiedzenie  

i przywitał obecnych. 

 

W posiedzeniu brało udział 4 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 

 

Justyna TOKARCZYK - Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego; 
Bożena MYNAREK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu; 
                            

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław Gajowski przedstawił porządek 

posiedzenia i poddał go pod głosowanie. 

 

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław Gajowski poddał pod głosowanie 

protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Protokół został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad 3. 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Justyna Tokarczyk przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu Nowosądeckiego w sprawie utworzenia jednostki organizacyjnej Powiatu 

Nowosądeckiego – Powiatowego Centrum Sportu w Marcinkowicach i nadania jej statutu. 

 

Z dniem 1 lutego 2023 r. zostanie utworzona jednostka organizacyjna Powiatu Nowosądeckiego 

pod nazwą - Powiatowe Centrum Sportu w Marcinkowicach. Przyjęcie przedmiotowej uchwały 

umożliwi podjęcie następnych działań organizacyjnych i prawnych, koniecznych do zapewnienia 

pełnej zdolności do jej właściwego funkcjonowania. 
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Członek Komisji Stanisław Sułkowski przyznał, że nowa jednostka mocą uchwały powstanie a 

nowy dyrektor, który dzięki podjęciu powyższej uchwały zostanie wyłoniony będzie zatrudniał 

kadrę, tworzył dalsze regulaminy działania itp.  

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław Gajowski poddał 

pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały. 

Projekt w/w uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad. 4. 

Wiceprzewodniczący Komisji Franciszek Kantor zapytał czy, kryteria wyboru dyrektora nowej 

jednostki, staż pracy, wykształcenie itp., które są niezbędne czy już są znane, ponieważ 

dodatkowe wymagania może zaostrzyć Zarząd. Ponadto stwierdził, że założenia budowy hali były 

takie iż obiekt będzie generował zyski, obecnie koszty utrzymania obiektu będą duże, tym bardziej 

że w powiecie jest już hala sportowa w Łącku, w Krynicy, w Muszynie oraz w Starym Sączu.  

 

Członek Komisji Stanisław Sułkowski poinformował, iż 3 miesiące trwała inwentaryzacja. Zdaniem 

pana radnego, żeby hala przynosiła zyski nie mogą odbywać się w niej jedynie powiatowe zawody. 

Obiekt jest dla wszystkich z Powiatu. Będzie musiał być sporządzony harmonogram i wyliczone 

koszty wynajmu obiektu na podstawie poniesionych kosztów z dwóch ostatnich miesięcy. Obecnie 

centrum zarządza pani dyrektor Zespołu Szkół im. Władysława Orkana w Marcinkowicach, która 

bardzo dobrze radzi sobie z dodatkowymi obowiązkami.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław Gajowski przyznał, iż maksymalna 

wysokość kosztów wynajmu to poniesione koszty, marża nie może być naliczona. Wysokość 

poniesionych nakładów na halę zostanie realnie wyliczona po roku funkcjonowania.   

 

Dyrektor wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek wyjaśniła, iż w dziale 926 są zawarte 

środki na jednostkę, która przez kilka lat nie będzie mogła zarabiać, gdyż na budowę pozyskano 

środku unijne. Obiekt będzie wynajmowany na zajęcia dodatkowe itp. musi tętnić życiem. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław Gajowski odczytał odpowiedź  

na wniosek Komisji do Zarządu Powiatu Nowosądeckiego o wyjaśnienie kwestii nie otrzymywania 

zaproszeń na Walne Zgromadzenia Małopolskiej Organizacji Turystycznej, dla Radnych - 

przedstawicieli Powiatu Nowosądeckiego do wspomnianego Stowarzyszenia, delegowanych 

Uchwałą Rady Powiatu Nowosądeckiego, jak również informacji kto uczestniczył w/w obradach  

i na jakiej podstawie. 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Justyna Tokarczyk przyznała, iż była delegowana na walne 

zebrania jako Dyrektor Biura Promocji i Wspierania Organizacji Pozarządowych, ponieważ 

tematyka spotkań dotyczyła turystyki.  

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław Gajowski wspomniał, że na tych zebraniach 

podejmowane były uchwały, a delegaci nie otrzymywali zaproszeń w związku z powyższym nie 

mogli głosować za ich przyjmowaniem.  

 

Odpowiedz na wniosek została zamieszczona na Portalu Radnego, w zakładce Komisji Statutowej  

RPN - folderze Posiedzenie Nr 6/2022 Komisji Statutowej RPN (09.12.2022 r.).  
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Ad 5.  

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław Gajowski podziękował wszystkim 

przybyłym za udział i zakończył posiedzenie. 

 

 

  

Przewodniczący 

Komisji Statutowej RPN 

 

Przemysław Gajowski 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: Anna Walczak 

 

 

 

 

 

 


